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 VASTGESTELD 
 

Afsprakenoverzicht extra vergadering algemeen bestuur Regio Foodvalley d.d. 2 juli 2021  
 
Aanwezig:  Regio FoodValley de heer R. Verhulst, voorzitter 
 Ede de heer L. Meijer  
 Nijkerk                 de heer G. Renkema  

Renswoude          mevrouw P. Doornenbal 
 Rhenen                de heer H. van der Pas 
 Scherpenzeel de heer G. van Deelen 
 Veenendaal de heer G.J. Kats 
 Wageningen mevrouw M. Hulshof 
 Regio Foodvalley de heer A. Droog, secretaris 
  mevrouw R. van Zalingen, notuliste 
 
Afwezig: Barneveld de heer B. Wijnne 
 

1. Opening  
- Welkom en vaststelling agenda 
De voorzitter heet de aanwezigen welkom. De heer Wijnne is met kennisgeving 
afwezig. Mevrouw Hulshof zal om 9.15 uur de vergadering verlaten, daarom 
wordt eerst punt 5 behandeld. 
 

2. Mededelingen 
- De heer Kats: meldt dat het burgemeesterscongres dit jaar ook in Veenendaal 

plaatsvindt. Hij heeft medewerking binnen de regio gevraagd voor een aantal 
excursies in de regiogemeenten. 

- De nieuwe staatssecretaris Dilan Yeşilgöz zou naar de regio komen voor de 
RES. Dit is geannuleerd en verplaatst naar 14 juli in Barneveld. De heer 
Dijksterhuis is tijdelijk trekker en hierbij aanwezig, maar aanwezigheid vanuit 
het Algemeen Bestuur wordt gewaardeerd. De heer Droog mailt de uitnodiging 
met exacte tijden en inventariseert wie aanwezig kan zijn. De heer Kats gaat na 
of hij de heer Verhulst kan vervangen. 

 

Besluit N.v.t. 

3. Besluitvorming Regionale Ruimtelijke Verkenning [B] 
In het extra PHO Ruimte is uitgebreid stilgestaan bij ingewikkelde punten, 
belangrijk is aan de juiste tafels en op het goede niveau besluiten te nemen.  
Met dit stuk kunnen de raden in de juiste positie gebracht worden.  
 
De heer Van der Pas merkt op dat er hard gewerkt is aan dit document, hiervoor 
wordt waardering uitgesproken. Het document is in een jaar tijd rondgekomen en 
heeft grote consequenties voor de regio en haar gemeenten afzonderlijk. 
Aangegeven wordt dat de raden minder goed meegenomen zijn door de snelheid 
van het hele proces. Hij wil het rijk verzoeken eerder het proces en de inrichting 
naar de regio te brengen, zodat er meer tijd is om een en ander uit te werken. 
De heer Droog benadrukt dat de besluitvorming en het proces een ander proces  
is dan de RES, dit is een eigen initiatief van de regio.  
 

Besluit Besloten conform. 

4. Besluitvorming Verstedelijkingsstrategie Arnhem Nijmegen Foodvalley [B]  
Dit betreft de onderhandelingsinzet samen met de andere regio’s richting het rijk.  
De heer Renkema merkt op dat nog wordt gewerkt aan de teksten, hij wil niet dat 
er verschillende versies rondgaan waar later onduidelijkheid over is.  
De heer Droog geeft aan dat er vervolgbesluiten komen uit dit document over de 
verschillende deelteksten. Sommige elementen zou de regio anders willen 



  

Afsprakenoverzicht bestuur Regio Foodvalley, d.d. 2 juli 2021 Pag. 2 van 3 

uitvoeren, maar over het geheel genomen is het een document in de goede 
richting. Er kan eventueel een verduidelijkende alinea aan toegevoegd worden 
rondom Regio Foodvalley-noord. 
De heer Meijer vindt het lastig de raad in het geheel mee te nemen (ook in 
combinatie met het vorige punt). Alles is met elkaar verbonden terwijl er op 
onderdelen besluiten worden genomen. Bedoeling is de integraliteit op alle 
onderdelen te bewaren, hier is oog voor.  
De heer Van der Pas stelt voor om afspraken te maken (in een oplegger) over de 
eventuele aanpassingen die de regio gezamenlijk nog wil maken. Hij wil voor nu 
dit document insturen om op het MIRT te komen, daarna kan dit nog gefinetuned 
worden. De heer Verhulst vult aan naar de raden toe te laten zien hoe het AB 
over de inhoud denkt en dit ook in de oplegger op te nemen. 
De heer Kats geeft aan dat alle ruimtelijke projecten meer landelijk opgepakt 
moeten gaan worden, omdat niet alle gemeenten deze kunnen invullen. 
Mevrouw Doornenbal verzoekt haar nauw te betrekken om Renswoude 
aangehaakt te houden. 
 

Besluit Besloten conform met toevoeging van een aanbiedingsbrief. Hierin 
aangeven wat de beweegredenen van het AB zijn en dat akkoord wordt 
gegaan met de hoofdlijnen. De regio moet nog bepaalde keuzes maken die 
in het document aangevuld kunnen worden. 
 

5. Verdieping actualisatie visie werklocaties 2020 - 2030 en Regionaal 
Programma Werklocaties 2021 – 2025 (B) 
Dit onderwerp is in een extra overleg PHO Economie besproken. Gekeken is 
naar voortgang en behoeften, gedeputeerde Kerris is ook tevreden over de 
aanpassing. Er is een verdiepingsslag gemaakt met de punten die genoemd 
staan in de actualisatie. Het AO Economie krijgt de opdracht dit punt verder uit te 
werken. 
 

Besluit Besloten conform. 

6. (Nieuw) Zienswijze omgevingsverordening Gelderland (B) 
Besproken op hoofdlijnen. 
 

Besluit Besloten conform. 

7. Regionale Energie Strategie 
De heer Van ’t Foort heeft helaas afscheid genomen als trekker van RES en als 
wethouder van gemeente Renswoude. Hij was zeer intrinsiek gemotiveerd, hem 
wordt een warm hart toegedragen en er zullen bloemen gestuurd worden. De 
zittende wethouders van Renswoude gaan de portefeuilles verdelen. 
De RES-portefeuillehouders hebben op dit moment overleg. De heer Dijksterhuis 
zal tijdelijk de trekkersrol overnemen. Dit is in afwachting van wat Renswoude wil 
gaan doen. Er moet nog heel veel gebeuren op dit dossier, de heer Droog vraagt 
of vanuit het AB een sturende rol genomen kan worden. Verder wordt met de 
toekomstige trekker besproken hoe de ambtelijke ondersteuning wordt ingericht. 
De leden van het AB zijn enthousiast over de vervanger en bereid hem hierin te 
ondersteunen. 
 

Besluit N.v.t. 

8. Rondvraag en sluiting 
Op 1 september wordt de heidag voor het AB georganiseerd met een 
aansluitende barbecue voor de colleges van de regiogemeenten. De heer 
Hardonk zal de heidag begeleiden. De heer Droog vraagt om eventuele input 
vanuit het AB aan hem te mailen. 
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Verzoek aan eenieder binnen de eigen colleges te melden dat zij uitgenodigd 
worden voor een barbecue. Deze vindt plaats bij Huize Terschuur in Barneveld. 
 
De heer Kats:  Sjoukje Deelstra is de nieuwe gemeentesecretaris per  
 1 september. 
De heer Van Deelen: Roel ter Horst is de nieuwe gemeentesecretaris per  
 1 september.  
 Komende woensdag wordt het debat in Provinciale Staten 

gehouden over de herindeling. 
De heer Meijer:  vraagt of de Open Days Brussel in oktober doorgaan? Deze 

zullen waarschijnlijk vooral digitaal gehouden worden en 
weinig fysiek. 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 10.00 uur. Het volgende overleg is  
gepland op vrijdag 17 september 2021 van 9.00 tot 11.00 uur. 

  

 


